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Texas A&M University 
Greetings again. I hope 2011 has started well for you.

This week I have good news: An AuthorAID grant is available to help a researcher from a developing country attend an intensive course in research writing.

The course will be at Texas A&M University, College Station, Texas, USA. It will begin on 27 June 2011 and run 3 to 4 weeks.
Application instructions for the grant have been posted. The application deadline is 18 January 2011. We look forward to receiving applications for this grant.
Special thanks go to Bernard Appiah for his hard work in preparing the application instructions. Julie Walker and I also contributed to the instructions.
Speaking of grant applications . . . I recently read a good little book: Write an Effective Funding Application: A Guide for Researchers and Scholars, by Mary W Walters (Johns Hopkins University Press, 2009).
Here, from this book, are some tips on preparing a large grant application:

· Several months before the application is due, list all the documents you’ll need. (These might include, for example, your updated CV, forms relating to ethics, and letters of support from administrators.)

· Make a timeline (schedule) for preparing your grant application. Include time to prepare several drafts of the application.

· Remember to present the context for your work. For example, say why the proposed work is valuable, and say how it relates to other work in your field.
Next week I hope to provide more tips from this book. Meanwhile, wishing you a good week! —Barbara
科研论文写作课程基金
Barbara Gastel著，2011年1月2日；路雯华 译

大家好，祝大家2011年万事如意。

AuthorAID现有一笔基金，可用于资助来自发展中国家的一位研究人员参加一个关于科研论文写作的集训课程。该课程将于2011年6月27日在美国德州College Station的A&M大学开课，为期3到4周。

请按申请说明于2011年1月18日前提交申请，请大家踊跃报名。
特别感谢Bernard Appiah为准备申请指南所做的工作。另外，我和Julie Walker也参与了指南的撰写。

我最近读了Mary W Walters编著的《如何有效撰写基金申请书：研究人员和学者指南》（霍普金斯大学出版社，2009年出版）一书，书中提到了撰写大型项目基金申请书的一些小窍门：

· 在申请截止前几个月，将所有你需要的文件列个清单。例如，你的最新简历、与研究伦理有关的表格以及管理人员提供的证明信件。
· 制定提交申请的时间表，要考虑反复修改所需时间。
· 注意介绍研究的背景。例如，说明研究的重要性以及与该领域其他研究的关系。
下周，希望能将书中的其他窍门介绍给大家。
祝好
Barbara
